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Ministeren bedes redegøre for sin holdning til sagen om Betina, der blev 

glemt af plejepersonalet, jf. artikel i JydskeVestkysten (jv.dk) den 22. oktober 

2014 ”Politikere vil have klar besked i Betina-sag”. 

 

 

 

Det er utrolig trist, at en borger med handicap, som er afhængig af personalets 

hjælp, blev glemt på toilettet. Sådanne fejl må ikke ske, og jeg er derfor tilfreds 

med at læse, at Billund Kommunes Social- og Sundhedsudvalg tager deres politi-

ske ansvar på sig for at undgå lignende hændelser.   

 

Jeg er samtidig meget enig i med den lokale udvalgsformand i, at det er menne-

skeligt at fejle. Det er derfor, at det er så vigtigt at etablere og styrke sikker-

hedskulturen på de enkelte plejecentre, botilbud og lignede steder.  

 

Jeg har tiltro til, at Billund Kommune vil undersøge, hvad der gik galt i den kon-

krete sag og gøre alt for at sikre, at det ikke sker igen. Det er selvfølgelig også 

helt afgørende, at ledelsen på plejecentret får givet en undskyldning til Betina og 

hendes pårørende samt arbejder benhårdt på at få genetableret tilliden.   

 

 

Manu Sareen 

 

       / Hanne Stig Andersen 
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